
Alkmaar, 8 februari, 2022

Betreft: De Boekelermeer mag niet op slot! 

Afgelopen week vernamen wij in de media, en dat niet voor de eerste keer, dat 
bedrijven langs het Kanaal niet kunnen verhuizen naar de Boekelermeer vanwege 
het feit dat Liander niet kan garanderen dat zij daar energie (lees elektriciteit) kunnen 
leveren aan deze bedrijven. Daardoor ontstaat het angstbeeld dat er (voorlopig) geen 
woningbouw kan worden gerealiseerd langs het Kanaal waar nu nog deze bedrijven 
staan (Overdie). Een vertraging die onwenselijk is. Woningbouw is immers 
topprioriteit.

Het is echter ook bekend dat het bedrijventerrein Boekelermeer zich ontwikkeld tot 
een duurzaam bedrijventerrein. Bedrijven op de Boekelermeer zijn innovatief en 
leveren of zullen in de nabije toekomst leveren groene energie, Een voorbeeld is 
HVC (groene warmte en elektriciteit), maar ook andere bedrijven leveren al groen 
gas en/of waterstof. Door als bedrijventerrein door te ontwikkelen tot een “smart grid” 
kan de afhankelijkheid van het elektriciteitsnet (Lees Liander) worden verminderd.  

Om oplossingsgericht te werken om de bedrijfsverplaatsingen te faciliteren en de 
woningbouw te stimuleren hebben we daarom de volgende vragen.

In het licht van artikel 42 van het reglement van orde heeft het CDA de volgende 
vragen:

1. Is het college het met het CDA eens dat er meerdere ontwikkelingen zijn die in 
de (nabije) toekomst zorg dragen voor het tijdig leveren van groene energie 
aan bedrijven op de Boekelermeer?

2. Is het college bereid om deze ontwikkelingen integraal te bekijken zodat 
mogelijkheden ontstaan om bedrijven wel te vestigen? Zo ja wat is de 
planning, zo nee waarom niet.

3. Welke (alternatieve) mogelijkheden ziet het college voor de Boekelermeer om 
een antwoord te geven op de huidige problemen extra energie te leveren;

4. Ziet het college mogelijkheden om via innovatieve oplossingen de 
duurzaamheidsambities op de Boekermeer te realiseren, laat staan te 
versnellen?

5. Welke rol(len) ziet het college voor de (lokale) overheid in het bereiken van 
versnelde duurzaamheidsoplossingen en netcongestieproblemen op de 
Boekelermeer? 

6. Kan een bedrijf als HVC niet meer directe groene elektriciteit leveren en 
opslaan t.b.v. de Boekermeer? Zijn er bijvoorbeeld (tijdelijk) extra leidingen 
mogelijk naar nieuwe bedrijven? Waarom kan het groene gas of het 
bestaande warmtenet infrastructuur niet aangewend worden voor aansluiting 
van nieuwe bedrijven? Kortom, hoe doorbreken we zo snel mogelijk het 
monopolie van Liander? 
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